

Indigenous Services Canada Funding Opportunity

CAPACITY BUILDING FOR ESTATE PLANNING AND ADMINISTRATION

Indigenous Services Canada works collaboratively with partners to improve access to high-quality services for Indigenous Peoples. Our vision is to support and empower Indigenous Peoples in Canada to independently deliver services in their communities.

Funding is now available to help build capacity, improve or create new services, and educate the public about estate planning and administration.

This could include, but is not limited to:

- ✓ communicating the benefits of estate planning and the importance of making wills,
- ✓ raising awareness of settlements and how they may impact estates, dependent adults, and their caregivers,
- ✓ providing support for estates impacted by settlements, and
- ✓ increasing the role of First Nations in the management of estates.

Call for Proposals

This Call for Proposals is open to Indigenous individuals, communities, and organizations.

The deadline for submission of funding proposals is **July 10, 2024**.

For more information on the program, funding streams, and how to apply:



Estates management funding web page:

gotoapply.ca/ISC-Estates



Email:

financementsuccessions-estatesfunding@sac-isc.gc.ca



Indigenous Services
Canada

Services aux
Autochtones Canada

Canada



This message delivered by Indigenous Link - Connecting with Indigenous Communities

To be removed from this distribution list, please visit www.opt-out.ca and enter Campaign Code 488

Mail to: Suite 200 - 38 Auriga Drive Nepean, Ontario K2E 8A5 Phone/ Fax: 1-866-440-7257

Occasion de financement de Services aux Autochtones Canada

RENFORCEMENT DES CAPACITÉS POUR LA PLANIFICATION ET L'ADMINISTRATION SUCCESSORALES

Services aux Autochtones Canada travaille en collaboration avec ses partenaires pour améliorer l'accès à des services de haute qualité pour les Autochtones. Notre vision consiste à aider les peuples autochtones au Canada et à leur donner des moyens pour assurer la prestation de services dans leur communauté de façon indépendante.

Un financement est maintenant disponible pour aider à renforcer les capacités, à améliorer les services et à en créer de nouveaux, et à informer le public sur la planification et l'administration successorales.

Cela peut comprendre, sans s'y limiter :

- ✓ faire part des avantages de la planification successorale et de l'importance de faire son testament;
- ✓ sensibiliser la population aux règlements et à leurs répercussions sur les successions, les adultes à charge et les proches aidants;
- ✓ offrir du soutien relativement aux successions affectées par les règlements;
- ✓ accroître le rôle des Premières Nations dans la gestion des successions.

Appel de propositions

Cet appel de propositions est ouvert aux communautés, aux organisations et aux personnes autochtones.

La date limite pour l'envoi des propositions de financement est le **10 juillet 2024**.

Pour obtenir plus de renseignements sur le programme, les voies de financement et la façon de présenter une demande :



Site Web sur le financement de la gestion des successions :
postulez-enligne.ca/isc-successions



Courriel :
financementsuccessions-estatesfunding@sac-isc.gc.ca



Services aux
Autochtones Canada

Indigenous Services
Canada

Canada



Ce message vous est présenté par Indigenous Link - se connecter avec les communautés autochtones

Si vous souhaitez être retiré de la présente liste, consultez www.opt-out.ca et la Campagne Code 488

Courrier à : Suite 200 - 38 Auriga Drive Nepean, Ontario K2E 8A5 Téléphone/ Télécopie : 1-866-440-7257